Islands District Council Agenda for the 4th Meeting in 2021 to be held on Monday, 13 September 2021 at 10:30 am

in the Islands District Council Conference Room

on 14/F, Harbour Building, 38 Pier Road, Central, Hong Kong

離島區議會 2021 年第四次會議議程

日期: 2021年9月13日(星期一)

時間: 上午10時30分

地點: 香港中環統一碼頭道 38 號海港政府大樓 14 字樓

離島區議會會議室

1. Confirmation of the Minutes of Meeting held on 27 July 2021 通過 2021 年 7 月 27 日的會議紀錄

Tung Chung Line Extension Project (Paper IDC 69/2021)東涌線延線項目 (文件 IDC 69/2021 號)

3. Question on poor mobile signal reception at Mun Tung Estate Market and certain estate building floors

(Paper IDC 70/2021)

有關滿東邨街市及部分樓宇樓層流動電話訊號接收不良的提問(文件 IDC 70/2021 號)

4. Question on proposed optimal utilisation of vacant carpark storeys in Yat Tung Estate

(Paper IDC 71/2021)

有關建議善用逸東邨停車場空置樓層的提問(文件 IDC 71/2021 號)

5. Question on implementation of the submarine cable works of the Shek Kwu Chau incinerator during the peak season of finless porpoise occurrence (Paper IDC 72/2021)

有關在江豚出沒高峯期進行石鼓洲焚化爐海底電纜工程的提問(文件 IDC 72/2021 號)

6. Proposed Schedule of Meeting for IDC and its Committees in 2022 (Paper IDC 73/2021)

離島區議會及各委員會 2022 年的擬議會議日期 (文件 IDC 73/2021號)

7. Report on the Work of the Islands District Management Committee (August 2021)

(Paper IDC 74/2021)

離島區管理委員會工作報告(2021 年 8 月) (文件 IDC 74/2021 號)

8. Reports on the Work of the IDC Committees (Papers IDC 75-78/2021) 離島區議會轄下各委員會的工作報告 (文件 IDC 75-78/2021號)

9. Allocation of DC funds

區議會撥款

(i) Up-to-date Financial Position on the Use of DC Funds (Paper IDC 79/2021) 區議會撥款最新的財政報告 (文件 IDC 79/2021號)

(ii) Approval for Using DC Funds by circulation from 1 June to 31 August 2021

(Paper IDC 80/2021)

區議會由 2021 年 6 月 1 日至 8 月 31 日以傳閱文件方式處理的撥款 事項

(文件 IDC 80/2021號)

10. Date of Next Meeting

下次會議日期